
Anon7187: Mai mulţi liberali dau de înţeles că au avut mai mult de câştigat în USL decât acum, cu PDL. 

Dumneavoastră când consideraţi că a fost mai bine? Atunci sau acum? 

InvitatZIUA:  Nu am avut nimic de castigat, ba din contra. Din punct de vedere politic, daca mai 

ramaneam mult in USL, riscam sa disparem ca partid. 

 

Anon3349: Bună ziua dl. deputat. Se zvoneşte că relaţia dvs. cu Christian Gigi Chiru nu este una foarte 

bună, ba chiar de cele mai multe ori vă ignoraţi. Cum comentaţi relaţia dvs. cu dl. Chiru şi cum credeţi că 

va funcţiona ideea de co-preşedinţi până în 2017? 

InvitatZIUA:  Experienta politica ma determina sa fac tot ceea ce trebuie pentru o buna functionare a 

filialei noastre, celelalte fiind amanunte care pot fi depasite. 

 


